
Konnerud Tempo sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 18.06.24  
Til stede: Øivind, Thorgrim, Håvard, Roger, Anders, Jon, Andre 

 
Ikke tilstede:   

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:       Godkjent 

2 Høstturneringen har 26 påmeldte pr. dd  Håvard  

  

   

    

3 Seriesjakk: Vi stiller i hvertfall 3 lag, men regner med å klare 

4 lag. Anders gjør en kjempejobb med lagledelse, men vil for 

all del ikke være lagleder for mer enn 4 lag. 

 

Anders  
  

4  Høsten for øvrig: 

NM for senior i november 

Arrangere en Langsjakkturnering – ikke GP, men mulighet for 

større førstepremie. 

  

 

Anders 

 

  
 

5 Økonomi: Hittil i år er vi 31 000,- i overskudd 

NM for klubblag er foreløpig 50 000,- i overskudd 

Mangler rundt 30 000,- i utgifter til NM for lag 

Kontingent er i rute 

  

  

   

  

6 Kongress: Nytt turneringsreglement og sammenslåing av 

forbundene. 

   

7 Eventuelt: 

Det ble diskutert innkjøp av 4 livebrett ekstra, etter forslag 

fra Roger og Håvard. Dette utsettes til høsten, og sees i 

sammenheng med utbedringer på huset. 

   

8 Neste styremøte:        

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


